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Abstract (en)
[origin: WO8601714A1] A process for the preparation of liposomes which comprises spraying micro-fine droplets of a composition comprising
substantially pure phospholipid in a volatile liquid carrier to impinge either upon or below an aqueous surface thereby forming liposomes at the said
surface. The compositions may include drug molecules dissolved therein which are entrapped upon formation of the liposomes. The entrapment of
drug molecules in this manner provides a method of sustained release of drug molecules.

Abstract (fr)
Procédé de préparation de liposomes, consistant a pulvériser des micro-gouttelettes d'une composition comprenant un phospholipide sensiblement
pur dans un véhicule liquide volatil, de sorte que les micro-gouttelettes entrent en collision avec une surface aqueuse soit par le haut soit par le bas,
formant ainsi des liposomes au niveau de ladite surface. Les compositions peuvent comprendre des molécules de médicaments dissous, qui sont
emprisonnées lors de la formation des liposomes. L'emprisonnement ainsi obtenu des molécules de médicaments en assure la libération entretenue.
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